
Rekrutering av dommere! 
Å utvikle dommere er en 

viktig jobb for klubbene, 

uten dommere blir der 

ingen fotballballkamper… 

Pr i dag ser vi at det er et 

større behov for dommere 

en hva klubben har til 

rådighet, vi ønsker derfor å 

øke fokus på å rekruttere 

flere dommere.   

For at alle dommere skal få 

en best mulig opplevelse 

på fotballbanen er det 

viktig at klubben investerer 

tid og ressurser i kurs og 

oppfølging av dommerne. 

Styret arbeider i den 

forbindelse med å 

arrangere egne dommer 

kurs til høsten. Vi har satt en 

målsetning om å kunne 

tilby interesserte personer 

rekrutteringsdommerkurs og 

eventuelt videre kurs ved 

behov. Vi ønsker særlig her 

å ha fokus på yngre 

spillere, men også foreldre 

til barn i klubben utfordres 

til å delta. 

Klubbdommerkurs(for å 

dømme i 5èr og 7èr fotball) 

består av et- kveldskurs(ca. 

4 timer) Kurset arrangeres 

av klubben med veileder 

fra fotball kretsen.   
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Styremøte 13.06.17 

 Fra styremøte 13.06.17 ble blant annet 

følgende sakene behandlet:  

 

Trener samling: 

Styret i Greipstad fotball ønsker å 

gjennomføre en samling for klubbens trenere, 

sponsorer og styre. Planlegging og kontakt 

opp mot aktuelle reiseselskaper er allerede 

godt i gang. Dato er nå satt til 14. til 15. 

oktober. Hvor vi tar morgenferjen ned lørdags 

kl. 08.00, inkl. frokostbuffe, overnatting på 

idrettssenteret Vendsyssel, like syd for Hjørring.   
I Danmark vil vi sette opp både et faglig og 

sosialt program. Av faglige temaer ønsker vi 

blant annet erfaringsoverføring mellom 

trenere og oppsummering av årets sesong. 

Det er slik sett ønskelig at de som deltar 

forbereder en liten presentasjon av hvilke 

planer og sportslige vurderinger som i 

årets sesong ble lagt, hvordan fungerte 

planen? og er det ting en i ettertid en ser 

man kunne gjort annerledes? Det er blant 

annet ønskelig å trekke frem hva en tror 

er forbedringspunkter og ev suksess 

faktorer for laget/klubben. Klubben har 

også et ønske om at vi skal klare å «samle 

oss» bedre gjennom et slikt arrangement.  

Vi ser også frem til at våre viktige 

samarbeidspartnere og sponsorer kan 

presentere seg og her ønsker vi 

gruppearbeid sammen med trenere for å 

drøfte hvordan vi kan bli enda bedre til å 

«gi tilbake» til våre viktige 

samarbeidspartnere.   

Oppstart 6 åringer/skolebarn: 

Styret v/ Kjetil Skistad og Aina Berntsen er i 

gang med planlegging av en «kick off» 

for barn som starter i 1 klasse til høsten. 

Det sender ut en innbydelse til alle 

førsteklassinger der barna får prøvd seg i 

fotball. I tillegg blir det servert pizza og 

brus til barna. Vi gleder oss til å treffe 

mange nye barn til høsten! Vi anser dette 

som et viktig tiltak for rekrutering og tilflyt 

av nye spillere til klubben.  

 

 

 

 

Sittende styre har en målsetning om å bli 

en så åpen klubb som mulig.  

 

Styret har diskutert ulike mulige strategier 

for å få ut informasjon fra styret og gi et 

innblikk i de saker som styret behandler. På 

styremøte 19.04.17 besluttet 

styremedlemmene å prøve ut en ordning, 

hvor vi sender ut et infobrev i etterkant av 

hvert styremøte.  

 

Brevet sendes ut til trenere og 

foreldrekontakter som vi igjen håper kan 

sprer brevet til medlemmer og foreldre via 

mail, Facebook-grupper eller på annen 

måte. Informasjon fra styret mener vi alle 

tilknyttet klubben kan ha nytte av – god 

lesning videre   

 

Infobrev fra styret til medlemmer av Greipstad fotball 

 

 

Til høsten vil Greipstad fotball ta 

initiativ til å arrangere dommerkurs, 

vi oppfordrer spesielt yngre spillere 

og foresatte til barn/ungdom i 

klubben å delta.  

 

Trener og sponsor samling 

Styret i Greipstad Il – fotball inviterer til trener- og 

sponsor samling den 14 – 15 oktober. Her blir det 

faglig og sosialt fokus.  Styret gleder seg til å 

utveksle erfaringer og informasjon sammen med  

trenere i klubben.  

 

 

 

 

http://www.dues.no/Idraetcenter-Vendsyssel


 

 Styret takker! 

Tusen takk til alle frivillige i GIL 

Fotball!  

Takk til dere alle sammen som 

legger ned utallige timer i det 

frivillige arbeidet i Greipstad 

fotball. Greipstad Fotball er 

takknemlig og heldig som har 

en utrolig flott gjeng av 

trenere/ lagledere/ foreldre 

kontakter/ styremedlemmer og 

andre frivillige som hver dag 

på ulike måter aktivt bidrar i 

GIL fotball.  

Vi er overbevist om at mange 

foreldre, besteforeldre, spillere 

og andre både reflekterer og 

lar seg imponere over den 

innsatsen som dere hver dag, 

hver uke, hver måned, år 

etter år legger ned …  

 

Våre trenere stiller opp frivillig 

for andres barn, uke etter uke, 

uansett vær. De fortjener 

virkelig skryt og takk for 

innsatsen de legger ned. 

Trenere mottar ikke lønn for 

denne arbeidsinnsatsen. 

Treneren planlegger alle 

treningene, legger alt til rette 

for dagens trening, ordner med 

utstyret som kreves, instruerer, 

veileder, rydder etter trening, 

samler sammen igjen utstyret 

og henger det på plass klart til 

bruk på neste trening. Tusen 

takk for innsatsen så langt, og 

riktig god høst sesong! 
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Klubben takker en av våre sponsorer;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Annen info:  

Styret ønsker å gå til innkjøp av nytt og diverse tilleggs utstyr som man kan benytte 

på Hortemo. Blant annet ønsker styret å gå til innkjøp av lasermåler som kan måle 

hastigheten ved skudd. Dette utstyret som handles inn, er tenkt at medlemmene 

kan prøve ut og benyttes blant annet når klubben arrangerer turneringer eller 

annen type samlingspunkter!  
 
Fotball er gøy, og nå blir det enda gøyere  

 

Heia Greipstad!  
 

Vennlig hilsen 

 

Styret i Greipstad Fotball 

 

 

 

Bygg firma Horn & Jacobsen A/S 
 

Bygg firma Horn & Jacobsen A/S er en lokal bedrift som ble etablert i 2006, deres 

første virkedag og oppdrag var 06.06.2006. De startet med seg selv(Trond og Stian) 

som de 2 første ansatte  I dag er de 6 faste ansatte og leier stadig inn ny 

arbeidskraft for å holde unna oppdrag. Når klubben utfordrer firmaet på å si noe 

om hvorfor de har valgt å sponse Greipstad IL – fotball kommer følgende 

kommentar;  

 

For oss som en lokal bedrift er det viktig, riktig og naturlig å sponse 

lokalklubben. En lokal klubb som gjennom sitt virke gjør en utrolig  

viktig jobb for å kunne gi de barn og unge som ønsker det, et  

kvalitativt, trygt og godt lavterskel tilbud for lek, moro, sport, fritid 

og viktige sosial opplevelser gjennom barne- og ungdoms tiden.  

Fotballen i Greipstad er basert på lokalt initiativ, dugnadsånd og  

lokale krefter hvor også sponsorer av klubben er et av våre bidrag! 

 

 

 

 

 

«Som firma 

ønsker vi å sponse 

den lokale 

idretten. Idretten 

og fotballen er en 

viktig aktør i 

lokalsamfunnet 

og har en bredde 

å tilby slik at de 

alle fleste barn og 

unge har et godt, 

trygt og kvalitativt 

bra tilbud – Heia 

Greipstad!» 


